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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr . Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelmi
miniszterhez

„Miként hasznosították a honvédelmi célra feleslegessé vált ingatlanokat? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A honvédelmi célra feleslegessé nyilvánított, korábban a Honvédelmi Minisztérium és alárendelt szerve i
vagyonkezelésében álló ingatlanok 2010-2015 közötti hasznosításával összefüggésben az alább i
kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :

• Hány ingatlant adtak át a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt . részére? Kérem, sorolja fel a z
érintett ingatlanokat !

• Hány ingatlant adtak át a Nemzeti Földalapkezel ő Szervezet részére? Kérem, sorolja fel az
érintett ingatlanokat !

• Hány ingatlant értékesített a Honvédelmi Minisztérium saját hatáskörben, illetve a Magya r
Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt . megbízása alapján? Kérem, sorolja fel az érintett ingatlanokat, é s
jelölje meg, milyen áron értékesítették az ingatlanokat? Az értékesítésb ő l származó bevételbő l
mekkora összeget használhatott fel a Honvédelmi Minisztérium ?

• Hány ingatlant adtak át térítésmentesen a helyi önkormányzatoknak? Kérem, sorolja fel a z
érintett ingatlanokat, és hogy mely önkormányzat részére adták át !

• Hány ingatlant adtak át más költségvetési szerv vagyonkezelésébe? Kérem, sorolja fel az érintet t
ingatlanokat, és hogy mely költségvetési szerv részére adták át !

Kérem, az adatokat éves bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2016 . június

emeer Márta
országgyű lési képviselő
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